
 

 

PRESS RELEASE 

 

FOR IMMEDIATE RELEASE – October 25th, 2024 

Milton, ON – Food Service Solutions Inc. (FSS) is excited to announce its appointment as the 
representative for Cadexair, covering the region from Ontario to Western Canada. 

Cadexair, a Quebec-based ventilation engineering and manufacturing company, holds numerous 
patents aimed at reducing operator costs related to filtration, cleaning, maintenance, make-up air, 
and energy consumption. Their innovative solutions support a vision of greener kitchens and lower 
energy consumption, ultimately leading to greater profitability for operators. 

Chris Koehler, CEO of FSS, stated, “Cadexair is a perfect fit with our existing product lines that help 
operators increase their profits. We are proud to represent Cadexair as a world-class solution.” 

 

 

 

 

DÉCLARATION DE PRESSE  

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE - 25 octobre 2024  

Milton, ON - Food Service Solutions Inc. (FSS) est heureuse d'annoncer sa nomination en tant que 
représentant de Cadexair, couvrant la région de l'Ontario à l'Ouest du Canada.  

Cadexair, une entreprise québécoise d'ingénierie et de fabrication de systèmes de ventilation, 
détient de nombreux brevets visant à réduire les coûts des opérateurs liés à la filtration, au 
nettoyage, à l'entretien, à l'air d'appoint et à la consommation d'énergie. Ses solutions novatrices 
s'inscrivent dans une vision de cuisines plus vertes et de consommation d'énergie réduite, ce qui se 
traduit en fin de compte par une plus grande rentabilité pour les exploitants.  

Chris Koehler, Directeur général de FSS, a déclaré : “Cadexair s'intègre parfaitement à nos lignes de 
produits existantes qui aident les opérateurs à augmenter leurs profits. Nous sommes fiers de 
représenter Cadexair comme une solution de classe mondiale.” 

 


